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INTERPEACJA 

dot. utworzenia ścieżki sensorycznej dla dzieci 

Szanowny Panie Prezydencie, Szanowni Państwo, 

Koszalińskie Mamy zwróciły się do mnie z propozycją utworzenie ścieżki sensorycznej na 

terenie Koszalina. To wyjątkowe miejsce, w którym można się bawić za pomocą zmysłów, 

przy okazji rozwijając swoją wyobraźnię. Taki rodzaj zabawy jest niezwykle cenny i pożą

dany. Doskonale stymuluje rozwój młodszych dzieci i pomaga poznawać otaczający je świat. 

Ścieżka taka może przybierać różne formy (przykłady w załącznikach). Może też być 

można urozmaicone np. szachami, zegarem słonecznym itp. Proponowanym terenem na tę 

inwestycję jest plac/park (chodnik) przy Parku Wodnym Koszalin. Niewątpliwie powstawanie 

kolejnych ścieżek (np. przy przedszkolach czy szkołach) stanowiłoby piękną wizytówkę 

miasta, jako ceniącego rozwój psychoruchowy dziecka oraz integrujący mieszkańców. 

Dziękuję za podjęcie odpowiednich działań. Z poważaniem 

Żaneta Kwapisz 



Załączniki (przykłady ścieżek): 



Żaneta Kwapisz 
Radna Rady Miejskiej 
w Koszalinie 

Koszalin, 22.04.2021 

INTERPEACJA 

dot. deratyzacji i zagospodarowania Parku Książąt Pomorskich 

Szanowny Panie Prezydencie, Szanowni Państwo, 

Mieszkańcy Koszalina zgłaszają problem z gromadzeniem się coraz większej ilości szczurów 

w Parku Książąt Pomorskich. Zwracam się zatem do Pana Prezydenta o zlecenie przeprowa

dzenia koniecznych działań, aby problem czym prędzej rozwiązać. Zdaję sobie sprawę, że 

w dużej mierze są za to odpowiedzialni sami mieszkańcy, którzy karmią chlebem kaczki 

(nawiasem mówiąc pokarmem dla ptactwa szkodliwym). Być może warto postawić w Parku 

kilka tzw. „kaezkomatów", które choć w niewielkim stopniu zapobiegłyby rozrzucaniu 

szkodliwego dla kaczek pieczywa. 

Dziękuję za szybka interwencję. Z poważaniem 

Żaneta Kwapisz 



Żaneta Kwapisz 
Radna Rady Miejskiej 
w Koszalinie 

Koszalin, 22.04.2021 

INTERPEACJA 

dot. możliwości utworzenia kolejnych wybiegów dla psów na ternie Koszalina 

Szanowny Panie Prezydencie, Szanowni Państwo, 

W związku ze zmianą przepisów odnośnie zasad wyprowadzenia psów na smyczy, w tym 

podniesienie kar, które bezpośrednio dotyczącą właścicieli psów, zwracam się z uprzejmą 

prośbą o wskazanie terenów, które można by wykorzystać na utworzenie nowych wybiegów 

dla psów. 

Z rozmów z mieszkańcami wynika, że jedną z podstawowych bolączek właścicieli psów 

w naszym mieście, a szczególnie tych mieszkających w zabudowie wielorodzinnej, jest 

właśnie brak miejsc, gdzie można bezpiecznie dla innych osób i bez obawy przed mandatem 

pozwolić swojemu psu na swobodne bieganie czy zabawę z innymi psami. 

Nasze kochane czworonogi do prawidłowego rozwoju i funkcjonowania potrzebują 

odpowiedniej, regularnej dawki aktywności. Stworzenie kolejnych wybiegów z pewnością 

pomogłoby uniknąć problemów z nadaktywnością i nadwrażliwością psów. 

Zdaję sobie sprawę, iż proponowane przeze mnie inwestycje wymagają zaplanowania 

odpowiednich wydatków na prace projektowe oraz budowlane, dlatego moje pytanie dotyczy 

jedynie możliwości technicznych i prawnych do powstania wybiegów dla psów. 

Dziękuję za podjęcie odpowiednich działań. Z poważaniem 

Żaneta Kwapisz 



Załącznik: 

Propozycja terenu pod przyszły wybieg (Osiedle Morskie) 


